



Spécialités chimiques - Specialty Chemicals

Fiche technique - Technical Specifications

DISTRIBUTION – FABRICATION – FORMULATION SUR DEMANDE
DISTRIBUTION – MANUFACTURING – CUSTOM BLENDING

FANCY-100

**DÉTERGENT POUR LAVEUSE
À VAISSELLE AUTOMATIQUE**
GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

UTILISATION

FANCY-100 est un détergent concentré liquide sans mousse pour les laveuses à vaisselle automatique. **FANCY-100** nettoie efficacement et professionnellement la porcelaine, l'argenterie et la verrerie. **FANCY-100** s'emploie économiquement dans le distributeur de la laveuse à vaisselle automatique. **FANCY-100** est efficace dans l'eau douce ou l'eau dure.

PRÉCAUTIONS

Éviter tout contact avec les yeux, et les vêtements. Porter un écran facial/lunettes de sécurité, des gants en caoutchouc ou néoprène, des bottes et un vêtement protecteur.

MISE EN GARDE

Effet corrosifs pour les tissus. Cause de graves brûlures Dangereux si avalé.

PREMIER SOINS

La peau et les yeux : Bien rincer à grande eau pendant au moins 15 minutes. **Ingestion** : Bien rincer la bouche et boire beaucoup d'eau. **NE PAS FAIRE VOMIR. APPELER IMMEDIATEMENT UN MÉDECIN.**

**DETERGENT FOR AUTOMATIC
DISHWASHING MACHINE**
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

WHERE TO USE

FANCY-100 is a concentrated liquid dishwashing detergent without suds. **FANCY-100** cleans efficiently and professionally china, glassware and silverware. **FANCY-100** is used economically through the automatic dishwasher dispenser. **FANCY-100** is effective in both hard and soft water areas.

PRECAUTIONS

Avoid contact with eyes, skin and clothing. Wear face shield/goggles, rubber or neoprene gloves, safety boots, and protective clothing.

WARNING

Corrosive to natural fabrics. Causes burns to exposed eyes and skin. Harmful if swallowed.

FIRST AID

Skin /eyes: Flush with plenty of water for at least 15 minutes. **Ingestion**: Rinse mouth and drink plenty of water. **DO NOT INDUCE VOMITTING. SEEK IMMEDIATE MEDICAL ATTENTION.**

LES RENSEIGNEMENTS CI-DESSUS SONT VRAIS ET PRÉCIS AU MEILLEUR DE NOTRE CONNAISSANCE. TOUTES LES RECOMMANDATIONS OU SUGGESTIONS SONT FAITES SANS AUCUNE GARANTIE, VU QUE LES CIRCONSTANCES ET CONDITIONS SONT HORS DE NOTRE CONTRÔLE.

THE INFORMATION CONTAINED HEREIN IS TRUE AND ACCURATE TO THE BEST OF OUR KNOWLEDGE. ANY RECOMMENDATIONS OR SUGGESTIONS ARE MADE WITHOUT WARRANTY OR GUARANTEE, SINCE THE CONDITIONS AND CIRCUMSTANCES OF USE ARE BEYOND OUR CONTROL.

Mégalab Inc.

905 Michelin
Laval, QC H7L 5B6

Tel: 450 663-1100 | 800 361-3605
Fax: 450 663-1117 | info@megalab.ca